

APPEAL
of the
WORLD VETERANS FEDERATION
on the occasion of its
27th GENERAL ASSEMBLY
Jordan, 18-22 November 2012

Meeting in Amman at the 27th General Assembly of the World Veterans Federation, the representatives of war veterans, resisters and war victims from the five continents of all philosophical, political and religious backgrounds solemnly appeal to the leaders of Israel, of the Palestinian Authorities, particularly of Hamas, to put a stop to the acts of violence which have broken out in this region of the world.

The members of the WVF, who have suffered from the effects of war whose traces they still feel in their bodies and minds, are fully aware of the consequences of recourse to violence. They also know that aggression brings no solution to conflicts but only aggravates them by provoking the spiral of violence, retaliation, violence.

The members of the WVF are fully aware of the complexity of the problems to be solved, but also that there is none that cannot be solved through negotiation, with due respect for the principles of the United Nations Charter, of the Universal Declaration of Human Rights and of International Humanitarian Law.

APPEL
de la
FEDERATION MONDIALE DES ANCIENS COMBATTANTS
à l'occasion de sa
27^{ème} ASSEMBLEE GENERALE
Jordanie, 18-22 novembre 2012

Réunis à Amman, à la 27^{ème} Assemblée générale de la Fédération mondiale des anciens combattants, les représentants des anciens combattants, résistants et victimes de la guerre des cinq continents de tous les horizons philosophiques, politiques, religieux, adressent un appel solennel aux dirigeants d'Israël, de l'Autorité Palestinienne et en particulier de Hamas, pour l'arrêt des violences qui ont éclaté dans cette région du monde.

Les membres de la FMAC qui ont subi les effets des guerres dont ils gardent encore les traces dans leur corps et dans leur esprit, connaissent les conséquences du recours à la violence. Ils savent aussi que l'agression n'apporte pas de solution aux conflits mais les aggrave en provoquant la spirale de violence, riposte, violence.

Les membres de la FMAC sont conscients de la complexité des problèmes à résoudre, mais ils savent aussi qu'il n'en est aucun qui ne peut être résolu par la négociation, dans le respect des Principes de la Charte des Nations Unies et de la Déclaration universelle des droits de l'homme et du droit international humanitaire.